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Protokół Nr 11/2020 
posiedzenia Komisji Kultury i Edukacji  
z dnia 10.02.2020 r.  
godz. 11.45  sala 433 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji p. Wioletta Śląska-Zyśk  stwierdzając quorum otworzyła kolejne 
posiedzenie Komisji Kultury i Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego, 
witając wszystkich obecnych.  
 

   Załącznik nr 1,2  

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Zaopiniowanie  materiałów na XIV sesję Sejmiku: 

 Projektu uchwały ws.  przyjęcia "Sprawozdania z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego                                
w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego" -                                 
za 2019 rok. 

 Projektu uchwały ws.  powołania Komisji Konkursowej oceniającej oferty                                 
w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2020 r. zadań z zakresu ochrony 
zabytków i opieki nad zabytkami. 

 Projektu uchwały ws. wskazania przedstawicieli Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego do składu Kapituły dokonującej oceny wniosków                                 
o  stypendia artystyczne. 

 Projektu uchwały ws. zmiany Uchwały Nr XIII/237/19 Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego  z dnia 30 grudnia 2019 . ws. określenia rodzaju                                 
i maksymalnej wysokości stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów                    
i sposobu przyznawania, warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla 
studentów będących mieszkańcami województwa warmińsko-mazurskiego. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski: 
Wytypowanie do komisji konkursowej podtrzymanie i upowszechnianie tradycji 
narodowych oraz pielęgnowanie polskości. 
Wytypowanie do komisji konkursowej programu wspierania inicjatyw 
młodzieżowych warmińsko-mazurskim. 

 Omówienie propozycji do  planu pracy Komisji na rok 2020. 
5. Przyjęcie protokołu  posiedzenia komisji  z dnia  16.12.2019 r. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Uwag do porządku posiedzenia nie wniesiono porządek został przyjęty jednogłośnie.  
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3. Zaopiniowanie  materiałów na XIV sesję Sejmiku: 

 Projektu uchwały ws.  przyjęcia "Sprawozdania z wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego                       
w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego" -  za 2019 
rok. 

Głos zabrał Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji p. Zdzisław Fadrowski, który 
przedstawił powyższy  projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Przewodnicząca komisji odczytała treść uchwały, a następnie zarządziła głosowanie.                       
Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali wszyscy obecni członkowie 
komisji.  

 
 Projektu uchwały ws.  powołania Komisji Konkursowej oceniającej oferty                        

w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2020 r. zadań z zakresu ochrony 
zabytków i opieki nad zabytkami. 

 
Przewodnicząca komisji odczytała skład komisji konkursowej oceniającej oferty                        
w otwartym konkursie ofert na wykonywanie w 2020 r. zadań z zakresu ochrony zabytków     
i opieki nad zabytkami, a następnie zapytała o uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
W związku z brakiem uwag Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie.                        
Za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały głosowali wszyscy obecni członkowie 
komisji.  
 

 Projektu uchwały ws. wskazania przedstawicieli Sejmiku Województwa Warmińsko-
Mazurskiego do składu Kapituły dokonującej oceny wniosków                          
o  stypendia artystyczne. 
 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, iż Sejmik Województwa deleguje                        
2 przedstawicieli do pracy w Kapitule dokonującej oceny wniosków                        
o  stypendia artystyczne i w związku z powyższym poprosiła o zagłaszanie kandydatów.  
 
Członek Zarządu, a jednocześnie członek komisji p. Sylwia Jaskulska zgłosiła kandydaturę 
Pani Przewodniczącej. Natomiast Przewodnicząca komisji zgłosiła kandydaturę 
Wiceprzewodniczącej Sejmiku p. Grażyny Kluge. Obie kandydatki wyraziły zgodę i ich 
kandydatury zostały  zaopiniowane pozytywnie  przez pozostałych członków.  
 
Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie nad w/w projektem uchwały.                        
Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali wszyscy obecni członkowie 
komisji.  

 
 Projektu uchwały ws. zmiany Uchwały Nr XIII/237/19 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego  z dnia 30 grudnia 2019 ws. określenia rodzaju                       
i maksymalnej wysokości stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów         
i sposobu przyznawania, warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla 
studentów będących mieszkańcami województwa warmińsko-mazurskiego. 
 

Dyrektor Departamentu Kultury i Edukacji p. Zdzisław Fadrowski poinformował,                        
iż w trakcie redagowania uchwały w  programie XML nastąpiło rozsypanie fragmentu tekstu. 
Ponadto dodał, iż przyjęto sugestie dotyczące doprecyzowania kwestii średniej ocen, 
sprecyzowano również kryteria dodatkowe tj. po ust. 2 dodano ust. 2a.  Pan Dyrektor 
zakomunikował, iż zaproponowane zmiany mają charakter porządkujący i doprecyzowujący 
aktualne postanowienia Regulaminu.   
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Przewodnicząca Komisji odczytała projekt uchwały ws. zmiany Uchwały                                
Nr XIII/237/19 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia                                
30 grudnia 2019 ws. określenia rodzaju i maksymalnej wysokości stypendium oraz 
określenia szczegółowych kryteriów  i sposobu przyznawania, warunków wypłacania                  
i zwrotu stypendiów dla studentów będących mieszkańcami województwa warmińsko-
mazurskiego. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowali wszyscy 
obecni członkowie komisji. 
 
4. Sprawy różne i wolne wnioski 

Przewodnicząca Komisji odczytała pismo ws. wytypowania radnych do poniżej 
wymienionych komisji konkursowych oceniających oferty komisji konkursowych  dodając, 
iż członkowie komisji przejdą obowiązkowe szkolenie dotyczące oceny ofert przez platformę 
internetową witkac.pl. Następnie poprosiła o propozycje kandydatów. 
  

Wytypowanie do komisji konkursowej podtrzymanie i upowszechnianie tradycji 
narodowych oraz pielęgnowanie polskości. 
 

Przewodnicząca Komisji zgłosiła swój akces do w/w komisji. Pozostali członkowie komisji  
poparli kandydaturę  Pani Przewodniczącej.  
 

Wytypowanie do komisji konkursowej programu wspierania inicjatyw 
młodzieżowych warmińsko-mazurskim. 
 

Radna p. Grażyna Kluge zgłosiła swój akces do w/w komisji. Pozostali członkowie komisji 
poparli  kandydaturę Pani Radnej. 
 

 Omówienie propozycji do  planu pracy Komisji na rok 2020. 
 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła propozycje do planu pracy komisji                        
na rok 2020.  

                    Załącznik nr 3 
 
Przewodnicząca Komisji poprosiła o przegłosowanie planu pracy komisji na 2020. 
Członkowie komisji głosowali za przyjęciem planu pracy Komisji Kultury i Edukacji                       
na rok 2020.  
 
Dyrektor p. Zdzisław Fadrowski poinformował, iż w miesiącu grudniu wpłynęło pismo                        
od Rektora Uniwersytetu Warmińsko-Mazurskiego do Pana Marszałka ws. przekazania lub 
udostępnienia na rzecz Uniwersytetu nieruchomości znajdującej się przy                        
ul. Mariańskiej 3A,  natomiast  w miesiącu styczniu Pan Rektor poprosił o odpowiedź 
ponawiając swoją prośbę. W związku z powyższym Departament Kultury i Edukacji dokonał 
sukcesywnej analizy stanu prawnego  i faktycznego tej szkoły. Kontynuując dodał, iż 
niekwestionowaną sprawą jest wysoki poziom kształcenia tej placówki jak również wysoki 
poziom zatrudniania absolwentów szkoły sięgający 90%. Wskazał na fakt, iż analizowali 
wejście podmiotu zewnętrznego w część nieruchomości i okazuje się to niemożliwe, 
ponieważ 9 kierunków realizowanych w placówce wymaga pracowni tematycznych.                       
Pan Dyrektor stwierdził, iż w przypadku przekazania nieruchomości Uniwersytetowi 
należałoby podjąć decyzję o likwidacji placówki. Na chwilę obecną nie ma podstaw prawnych 
do podjęcia decyzji ws. likwidacji. Na zakończenie podkreślił, iż nie ma możliwości 
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likwidacji i przekazania szkoły Uniwersytetowi Warmińsko-Mazurskiemu w przypadku gdy 
szkoła liczy powyżej 70 uczniów.  
 
Radna p. Bożenna Ulewicz  zapytała, czy w tej sprawie toczyły się wcześniej rozmowy. 
 
Dyrektor p. Zdzisław Fadrowski  poinformował, iż nieruchomość warta jest  około 50 mln zł.. 
Dodał, iż  2 lata temu były próby przejęcia internatu. Natomiast argumentacja przedstawiona 
przez Uniwersytet Warmińsko-Mazurski wskazuje na potrzeby podniesienia jakości 
kształcenia.   
 
Radna p. Grażyna Kluge powiedziała, iż rezygnowanie z tak wspaniałej placówki byłoby 
nierozsądne, ponieważ szkoła osiąga wiele sukcesów, a  kształcenie jest na bardzo wysokim 
poziomie.  
 
5. Przyjęcie protokołu posiedzenia komisji  z dnia  16.12.2019 r. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała o uwagi do przesłanego protokołu z poprzedniego 
posiedzenia. W związku z brakiem uwag zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu                        
z dnia 16.12.2019 r. Za  przyjęciem protokołu głosowali wszyscy  obecni członkowie komisji. 

6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji po wyczerpaniu porządku posiedzenia podziękowała za udział                 
w obradach. Na tym posiedzenie Komisji Kultury i Edukacji Sejmiku Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego w dniu 10.02.2020 r. zostało zakończone. 
 

 
 
 
        Przewodnicząca Komisji 
 

                  Wioletta Śląska-Zyśk 
Protokołowała: 
 
Mirosława Baran - Styczyszyn 

 
 
 


